
Профілактична рада технікуму проаналізувала стан студентської успішності

26 листопада під головуванням заступника директора ПТ КІ СумДУ з навчальної роботи
В'ячеслава Рязанцева відбулося засідання ради профілактики правопорушень. Участь у
ньому взяли представники викладацького складу та адміністрації технікуму, члени
студентського самоврядування.

Під час засідання розглядалися питання успішності та відвідуваності студентами занять,
їхньої дисципліни та порушень вимог освітнього процесу.
З порушниками проведені індивідуальні бесіди, в ході яких надані поради щодо шляхів
виправлення ситуації, що склалася, в бік покращення.
Для студентів із низькою успішністю встановлені терміни для ліквідації заборгованості з
навчальних дисциплін.
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